

Members of Moon51

Corinne Casey - Lead Vox
Alex Moon - Keys&Programming
John Wave - Guitars
Oliver Lepai - Bass
Nesara - Backing Vox
H x Bright - Synthies
Darien Williamson - Drums

Composer&Author - Manfred Makra
Producers - Alexander Tschiggerl,
Johann Pflieger, Corinna Tomaschitz

Contact & Booking:

Black Box Sound Ges.b.R.
Alexander Tschiggerl
Amselweg 20
A-8046 Graz
Tel.: +43 664 492 66 77
email.: office@blackboxsound.com



The music of the new Austrian formation **Moon51** is an alloy of singer-songwriter-tradition and innovative sound collage with ambient ambitions. The content of the songs revolve around self-discovery and self-determination of the people today, in between space a coming to an end and new beginning epoch of our culture. The lyrical text images are interwoven with atmospheric arrangements, balanced instrumentation and touching vocal phrases. The sound of **Moon51** wants the listener a complex, esprit, challenging, and above all sensual and melodic listening experience.



Die Musik der neuen österreichischen Formation **Moon51** ist eine Legierung von Singer-Songwriter-Tradition und innovativen Soundcollagen mit ambient Ambitionen. Die Inhalte der Songs kreisen um Selbstfindung und Selbstbestimmung des heutigen Menschen, im Zwischenraum einer zuendegehenden und Neubeginnenden Epoche unserer Kultur. Die lyrischen Textbilder verweben sich mit atmosphärischen Arrangements, ausgewogener Instrumentierung und berührenden Gesangsphrasen. Der Sound von **Moon51** will dem Hörer einen vielschichtigen, zeitgeistigen, anspruchsvollen, aber vor allem sinnlich-melodischen Hör-Raum öffnen.